
Styrelsemöte 25 april 2017

En kort rapport från styrelsemötet den 25 april 2017:

Uppföljning av varmvattenproblemen kring gård 7. Johan
berättade att nästan alla hushåll har fått besök av
honom och Grana rör för att se över vad som är fel på
slingan.  Hittills  har  inga  fel  identifierats  i
samfällighetens  system  utan  det  är  troligtvis  en
felaktig monterat blandare eller trasig backventil som
orsakar  problemen.  Återstår  besök  i  132,  135,  136.
Styrelsen tar problemen på största allvar och kommer
göra  allt  för  att  komma  tillrätta  med  detta.  Efter
felsökning och lösning kommer styrelsen att ta ställning
till eventuella kompensationer. Uppföljning sker nästa
vecka.
Nytt avtal med IP-Only. Dan rapporterar att målet är att
bli klar innan sommaren.
Ekonomisk uppföljning visar låg likviditet på grund av
ökade  värmekostnader  under  vintern  (nytt  system  för
debitering från Eon).
Inkomna  önskemål  för  trädfällning  tas  om  hand,  inga
fällningar är planerade på detta verksamhetsår (t o m
augusti).
Samfälligheten kommer att sälja av gamla inventarier, se
kommande nyhet här på hemsidan.

https://zetterlund.org/2017/04/styrelsemote-25-april-2017/
http://zetterlund.org/2015/08/styrelsemote-17-augusti-2015/meeting/


Rapport från områdessynen under städhelgen.
Styrelsen  kommer  att  föreslå  en  förändring  av
föreningens stadgar inför årsstämman för att möjliggöra
en högre avsättning till underhållsfonden.

Nästa styrelsemöte äger rum den 30 maj.


